
    

 

   

 Skolebestyrelsesmøde 

 

Dato:   Tirsdag den 4. maj 2021, kl. 17.00 – 19.00  

Sted: Microsoft teams 

Indkaldte deltagere: Forældrerepræsentanter: Formand: Jimmi Højkilde, næstformand: Rikke 

Wohlleben, Dorte Koldby, Line Dyhr- Junker, Søren Østergren, Louise 

Simonsen, Mette Christiansen 

   

Forældrerepræsentant suppleant:  Thomas Lundtofte og Rasmus 

Hansen 

 Medarbejderrepræsentanter: Katja Anthony, Majbrit Hansen  

Elevrepræsentanter: 

Ledelsesrepræsentanter: Skoleleder – Lars Christian Eriksen 

 

Fraværende:  Mette og Thomas, samt Ann 

 

Ordstyrer:   Jimmi 

Udarbejdet af:  Formand og Lars  

Referent:   Stine 

 

(O) = Orientering – (D) = Drøftelse – (B) = Beslutning 

Dags

orden 

nr. 

Dagsorden Referat 

091 

Godkendelse af 

referat 

Referat:  

Findes hos Christina på kontoret til underskrift. 

Hvis man ikke har fået sin julegave, er det muligt at hente samtidig. 

092 
Godkendelse af 

dagsorden 

Godkendt 

093 

Corona – aftaler 

og restriktioner 

Status: 

• Penge til 

klasserne 

Hverdag: klasserne holdes fortsat adskilt, men følger eget skema. 

Faglokaler benyttes begrænset og efter aftale. Enkelte fag som idræt og 

musik afvikles på anden vis. Vi har en ugentlig testdag og oplever egentlig 

det fungerer, men der er ofte ventetid. 

Lejrskoler for 9 afventer vi beslutning omkring. 



094 
De nationale 

trivselsmålinger 

Afvikles inden 1. juni digitalt på skolen. 0. klasse får dog lov til at lave den 

hjemme med støtte fra far og mor. 

 

Nyt fra Forårs 

SFO 

klassedannelse 

Lige nu arbejdes der med at blande børnene på kryds og tværs. Vi kigger 

på mulige arbejdsrelationer som forberedelse til klassedannelse.  

Legeøen afvikles onsdage og torsdage. 

Gymnastiksalen har været i brug for Forårs SFO, som ikke arbejder med 

omklædning og lign. 

Trygheden viser sig hos mange børn og vi ser deres fulde potentiale på en 

anden måde. 

Forårs SFO har oplevet at de kan være pressede ved fravær. De har 

savnet bedre vikardækning. 

 

Velfærdens 

fundament 

Renovering 2022 

Næsby/Kroggårdss

kolen 

Renovering: 

Asfalt og fliser gennemgås og her udbedres omkring gennemtrængte 

rodnet ved udvalgte træer.  

Skolen deltager i ”Vild med vilje”. Her opdyrkes jord foran skolen til 

plantning af vilde blomster. 5. klasse bliver projektdeltager. Her tildeles 100 

kvm til hver klasse, som skal passe og pleje området. 

Skilte sættes op og 5. klasse arbejder ihærdigt på at gøre dette færdigt. 

 

Næsby/Kroggård: 

Lars har kontaktet forvaltningen, Kroggårdsskolen fremgår med navns 

nævnelse på linje med Næsbyskole, når der reklameres for kommende 

velfærdsindsats 

Lars rejser problematikken omkring dårlig kommunikation i denne 

henseende. Der skal være mere opmærksomhed på, at man i 

forvaltningen kender til de lokale forhold, inden man designer plakater og 

gør reklame i lokalområder. 

 

Budget 2020 

Afslutning og 

status på budget 

2020 

 

095 

Nyt fra skolen (O) 

Økonomi  
 

Nyt om ansættelse 
af ny skoleleder 
 

Økonomi – Budget for 2021: 

Vi er gået 2 klasser ned siden sidste år, det betyder vi må sige farvel til en 

lærer og en pædagog, som nu sendes i forflyttelse. 

En ansat går på barsel og vi forventer at kunne dække opgaven internt 

frem til jul.  

Vi akkumulerer et mindre overskud grundet Stefans opsigelse. 

Vi har en del ansatte på uddannelse, og fraværet dækker vi løbende. 



SFO har oplevet et stort fald i tilmeldte børn. Corona krisen har trukket 

mange ud af eftermiddagstilbuddet. 

Generelt er vores driftsbudget stramt, det skyldes primært at vi har en del 

bundne udgifter til fagportaler. Aula og min uddannelse sluger meget. Der 

vil være en opmærksomhed på forbruget på driften, hvad angår tilkøbte 

materialer og fagportaler. 

Vores tilskud til Corona udgifter skal betales tilbage igen. Denne uventede 

drejning udhuler vores forventede nedskrivning af underskuddet. 

Fremadrettet: 

Forbrugsprocenten ligger fint hvor den skal 

De faste udgifter til bundne indkøb er indregnet. Vikarforbruget er som 

forventet lavt i år. 

De lovede trivselspenge udbetales løbende, som klasserne får ansøgt og 

brugt. 

Feriegodtgørelse er udbetalt og pædagogernes løn er konteret efter nye 

beregninger/fordelingsnøgler. 

Ejendom: Vi bruger penge på polish til gulve. 

Forventet balance i sommer, men et mindre underskud i efteråret. Til jul er 

vi nedskrevet til et minus på 228.000,-kr. 

Daglig driftsbudget er rigeligt højt – det skal vi justere på sammen med ny 

leder. Vi har 100.000 – at drive skole for. Det er en reel problematik, da 

udgifterne ved at drive skole ikke kan klares inden for nuværende 

”system”. 

TR og MED kommer med bemærkninger til budgettet. Her gøres der også 

løbende opmærksomhed på den manglende sammenhæng. 

Alle lærer dækker de aftalte timer og vi holder hos inden for skiven. 

 

Men lige nu lever vi af, at vikarbudgettet har været sat i bero. 

Det forventes at stige når alle møder ind igen og skal have afviklet ferie. 

Ansættelse af ny skoleleder: 

- Mange relevante kandidater 

- 6 ansøgere var til første samtale 

- 3 ansøgere er gået videre til anden runde 

Vi forventer at kunne ansætte en ny leder inden for den planlagte tid. 

096 

Nyt fra SFO (O) 

Corona hverdagen 

 SFO er forsat klasseopdelt om eftermiddagen og det begrænser hvor 

store armbevægelser vi kan have på projektdelen. Men vejret inviterer til 

mere udeliv og det letter i hverdagen. 



 

3. klasse har sammen med studerende Morten fået planlagt deres 

eftermiddage med nye initiativer og lige nu har de stor tilslutning til deres 

eftermiddage. 

097 

Nyt fra elevrådet 

og 

rettighedsrådet 

Ingen nyheder 

098 

Nyt fra klasser og 

udvalg (O): 

 

Kommende 

møder: 

 

 

 

 

Kontaktudvalg:  

Afvikling af skole/hjemsamtalerne har været forløbet som vanligt på de 

fleste årgange, men der har været frafald på et par årgange. Skolen følger 

op. 

Skolen har afviklet et kontaktforældremøde i 3.a og forventer at afholde et 

tilsvarende i 3.b. Til mødet var det fælles fokus, hvordan vi sammen, skole 

og forældre kan understøtte at 3. årgang kommer godt videre efter 

nedlukning og sammenlægning af klasser. 

På 4. årgang har været afholdt et kontaktforældremøde også med 

trivselsfremmende indsatser som dagsorden. 

Der var en forespørgsel i forhold til hvorfor Kroggårdsskolen ikke har valgt 

at indkøbe den Aula Widget, hvor alle skolens elever vil kunne se deres 

lektier. Og hvad den vil koste at indkøbe? Det vil være en stor hjælp til alle 

elever på skolen, samt for forældre at kunne følge med og hjælpe børnene 

med lektie. 

Skolebestyrelsen spørger ind til hvad skolen har af principper for 

lektielæsning. Lars og Stine følger op på hvad Kroggårdsskolen har af 

aftaler for nu.  

Forventninger før Corona. Der er lektie, hvis man ikke får brugt tiden 

fornuftigt i skoletiden og under studietiden. Det er dog også observeret at 

klasser har fået lektie for, som ikke var stof der skulle indhentes. 

Under Corona har der været brug for at følge mere op på, hvad der skal 

laves færdigt. 

Oplagt at tage emnet op til revision fremadrettet. 

099 

Evt. 

 

Ann deltager i vores sidste møde inden sommerferien og forventer herefter 

at trække sig fra yderligere opgaver i skolebestyrelsen. 

Fundet af små poser på skolens matrikel, har skærpet opmærksomheden 

på besøgene efter skoletid. Klubben er informeret og flere vægterbesøg 

sat i værk. Skolen giver en generel opfordring til forældre i nærområdet, 

om at lægge gåturen omkring skolen, så trafikken generer ubudne gæster 

mest muligt.  

Vi bør også have en opmærksomhed på at beplantningen kan beskæres 

så udsyn skabes og gemmepladser begrænses. Det burde også have en 

forebyggende virkning. 

Skolens hjemmeside trænger til fornyelse. Det er vigtigt at den bliver 

opdateret, det er vores profil ud ad til. En væsentlig prioritering 

fremadrettet. 



 

 

 

 

Kommende punkter: 

Møder skoleåret  

Dato Tidspunkt 

torsdag d. 27. august 17 - 20 

Torsdag d. 1. oktober 17 - 20 

Tirsdag d. 24. november 17 - 20 

Onsdag d. 27. januar 17 - 20 

Torsdag d. 11. marts 17 - 20 

Tirsdag d. 4. maj 17 - 20 

Onsdag d. 16. juni (sommerafslutning) ?? 

 

Referat godkendt af:     

     

Formand Jimmi Højkilde  Næstformand Rikke 

Wohlleben 

 Forældrevalgt Line Dyhr- 

Junker 

     

Forældrevalgt Dorte 

Koldby 

 Forældrevalgt Søren 

Østergren 

 Forældrevalgt Mette 

Christiansen 

     

Forældrevalgt Louise 

Simonsen 

 Suppleant Thomas 

Lundtofte 

 Suppleant Rasmus 

Hansen 

   

  

Medarb.repr. Katja Ygva 

Anthony 

 Medarb.repr. Majbritt 

Hansen 

  

  


